
  

 

                  Zápisnica č. 3/2023 z riadneho zasadnutia OZ zo dňa 17.05.2023 

                     

K bodu č. 1   
 
     P. Starosta zahájil zasadnutie, privítal prítomných poslancov OZ, ako aj  prítomných 
obyvateľov obce . 
 
K bodu č.2, 3 
     P. Starosta obce konštatoval, že OZ je uznášania schopné . Zo 7 poslancov sú prítomní 6. 
 
Za zapisovateľa vymenoval p. Lázárovú. Za overovateľov zápisnice vymenoval p. 
Kresztyánko a p. Bandura 
Starosta obce  prečítal program a  doplnil 1 bod. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 
2023.   
Starosta dal schváliť program s doplnením. Zo 6 poslancov hlasovali jednotne 6 áno. Nikto sa 
nezdržal hlasovaniu, nikto nehlasoval proti. 
   
K bodu č.4  
Starosta prečítal uznesenie z predchádzajúceho zasadania OZ. 

Poslanec OZ Dócs mal pripomienku k predaji RD súp.č. 68, že nesúhlasí s predajom, cena je 
príliž vysoká. Starosta odpovedal, že kúpa RD  na mimoriadnom zasadnutí bol schválený. 

K bodu č.5 
Starosta obce oboznámil poslancov OZ s  Nájomnou zmluvou  súp.č. 32, 46, 114, a dal 
schváliť.  Vzor pripravil advokát JUDR. Pandy.  Poslanci OZ hlasovali 6 áno. Nikto sa 
nezdržal hlasovaniu ani nehlasoval proti. 
 
K bodu č.6 
Starosta obce informoval poslancov OZ   o žiadosť občana Tomojka Tünde – že  dôsledku 
výmole na ceste pravé predné koleso auta je poškodené, žiada o náhradu škody 129,00 eur od 
obce Poľany. 
Starosta odpovedal, že  chyba cesty je odstránená, aby sa v budúcnosti zabránilo podobnému 
prípadu. 
Poslanec OZ Dócs, navrhoval, aby  najprv boli opravené cesty a potom pokračovať v ďalších 
prácach v obci. 
P. Tomojka  pripomenul, že on opravuje cesty už 10 rokov. 
P. Györki tiež dodal, že podľa neho z podkladov nie je isté, kde  vznikla škoda a na ktorom 
aute. 
Poslanec Muszka dodal, že mal by podať žiadosť ohľadom opravy na OcÚ.  
Starosta obce dal schváliť OZ vyplatenie škody pre  občana Tomojka T. 1 Poslanec OZ Dócs 
hlasoval za , 4 poslanci hlasovali proti a 1 poslanec sa zdržiaval hlasovaniu. 
 
K bodu č.7 
Starosta  informoval  poslancov OZ o programe MUNIPOLIS.  
OZ berie na vedomie 
 
 



  

 

K bodu č. 8 
Starosta informoval o tom, že Rastislav Illés  má záujem  prenajímať RD s.č. 31  na 
spoločnom dvore. Poslanci jednotne vyjadrili svoj názor , že najprv bude treba vyhotoviť 
znalecký posudok. 
 
K bodu č. 9 
Starosta informoval prítomných o blížiacich sa oslavách ako deň detí a deň obce. 
Deň detí 11. júna  na dvore obecného domu a deň obce 12. augusta na dvore MŠ. 
Rozpočet na DD max. 500,00 eur  
Poslanci OZ sa dohodli, že na deň obce – našich občanov treba pohostiť, usporiadať súťaže 
ako súťaž vo varení guľáša, tradičné programy, motoparáda 
Vargovčík dodal, že treba pozvať remeselníkov. 
Rozočet – po získaní dotácie OZ sa rozhoduje. 
 
K bodu č. 10 
Starosta pokračoval vo vyhodnotení rozpočtu I.Q 
Györki dodal, že veľa vecí bolo urobené v obci za prvé 4 mesiace. 
OZ berie na vedomie 
 
K bodu č. 11  
Starosta prečítal Návrh plánu kontrolnej činnosti na II.polrok. 
OZ berie na vedomie 
 
K bodu č. 12 
Starosta otvoril diskusiu. 
Muszka mal otázku, kedy bude kontajner odstránený na reformovanom cintoríne. Starosta 
odpovedal, že údržba prebieha aj tam. 
Muszka mal pripomienku ku kosení, treba ich usmerniť a kontrolovať. Poslanec Dócs dodal, 
ak nemá obec koordinátora nech kontroluje a koordinuje prácu Starosta. 
Vargovčík tiež dodal, osobný majetok treba chrániť sieťkou pri kosení. Starosta odpovedal, že 
sieťka je kúpená . 
Dócs žiada aby na celý úsek cesty KERTALJA treba požiadať o cenovú ponuku. OZ berie na 
vedomie. 
Tiež dodal, že  treba požiadať o cenovú ponuku do MŠ na elektrický kotol . OZ berie na 
vedomie. 
Dócsová sa sťažovala, že takú ulicu ako oni, nikto nemá, a okolo bytovky nie je kosené, je 
tam veľký neporiadok a smetie. Ďalej tiež dodala, prečo neodkúpi obec budovu bufetu pre 
pracovníkov MOS. Starosta odpovedal, že pozemok patrí pod Greckokat. Cirkev. 
Pracvníci MOS  v priestore OcÚ majú zabezpečené miesto pre občerstvenie a toaletu. 
P. Patakiová dodala, že doteraz nikto nechodil na OZ , asi každý bol spokojný. Teraz sa 
začala obec rozvýjať a občanom sa nič nepáči. Treba sa tešiť a nie nedostatky hľadať. 
Hl. kontrolór  dodal, že získa informácie ohľadom bytovky od stavebného úradu Kráľovský 
Chlmec. 
 
 
 
 



  

 

K bodu č. 13 
P. Lázárová   prečítala Uznesenie –  a Ing. Bagonyi Ján ,starosta dal schváliť. 
OZ schválil jednohlasne 6 áno. Nikto nehlasoval proti ani sa nezdržal hlasovaniu. 
 

K bodu č.14 
P. Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
  
Spracoval: Bc. Valéria Lázárová 
Schválil: Ing. Ján Bagonyi, starosta 
V Poľanoch, dňa : 18.05.2023 
  
                                                      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


